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 رشت-مرجان گودرزی،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیرکل 
میراث فرهنگی گیلان از بررســی طــرح پایلوت تبدیل 
۳ روستای کشایه رودســر، ارده رضوانشهر و بویه املش با 
عنوان دهکده های بوم گردی خبر داد. نشســت بررســی 
طرح پایلوت تبدیل ۳ روستای ارده شهرستان رضوانشهر، 
بویه شهرستان املش و کشایه شهرستان رودسر با عنوان 
دهکده های گردشگری با محوریت بوم گردی برگزار شد. 
ولی جهانی گفت: این طرح با همــکاری ادارات کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی و کمیته امداد امام 
خمینی )ره( گیلان با هدف توســعه ظرفیت اقامتگاه های 
استان، توجه به اصالت بافت های تاریخی روستا ها در اجرای 
طرح های بوم گردی و همچنین رونق اقتصــادی و ایجاد 

اشــتغال در حوزه روستایی اجرا می شــود. به گفته او، این 
نشست در راستای اجرایی سازی تفاهم نامه مابین وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و کمیته امداد 
امام خمینی )ره( کشور برگزار شده است. مدیرکل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گیلان می گوید: یکی 
از اهداف اصلی این طرح عدم ساخت واحد های جدید در این 
روستا ها بوده و با توجه به وجود بافت تاریخی در این ۳ روستا 
مقرر شد تا نسبت به تجهیز و بازسازی واحد های متقاضیان 
اقدامات لازم انجام شود.  جهانی همچنین گفت: یکی از اهداف 
اصلی توسعه گردشگری با محوریت اقامت گاه های بوم گردی 
آشنایی گردشگران با اصالت های فرهنگی و تاریخی مقاصد 

گردشگری است.

 گرگان-مهنازمحمدزمانی،خبرنگارتوسعه ایرانی- شهردار 
گرگان با اشاره به تلاش شهرداری برای توسعه فضاهای تفریحی 
و رفاهی برای شهروندان گرگانی، گفت: سورتمه ریلی در گرگان 
در دهه فجر به بهره برداری می رسد.  مهندس محمدرضا سبطی 
در حاشیه بازدید از پروژه شهربازی مدرن   با اشاره به اینکه توسعه 
خدمات رفاهی و تفریحی در سطح شهر گرگان یکی از اولویت 
های ماست، اظهار کرد: شــهر زنده و با نشاط شهری است که 
فضاهای لازم برای فعالیت و پوشش همه نیازهای فرهنگی، 
هنری، رفاهی و تفریحی مردم را در آن شاهد باشیم. وی با بیان 
اینکه جوانان و نوجوانان امروز نیازمند بسترهایی برای پر شدن 
اوقات فراغت در فضایی امن و سالم هستند، افزود: البته تلاش 
خواهیم کرد در کنار توسعه این فضاها تدابیری نیز برای بهره 

مندی از فعالیت های فرهنگی و هنری به منظور غنابخشی 
محتوایی به فعالیت ها بیاندیشیم. شهردار گرگان از پیشرفت 
فیزیکی 40 درصدی پروژه سورتمه شهر بازی مدرن در قالب دو 
ایستگاه با دقت بسیار بالا خبر داد و خاطرنشان کرد: یکی از علت 
های تاخیز جزئی در روند اجرای پروژه این بود که ما بعد از ورود 
میدانی و مطالعات در فاز دوم پروژه یعنی سورتمه ریلی، علاوه 
بر ملاحظات پدافند غیرعامل ناچار به برخی اصلاحات در نقشه 
شدیم که کمی از سرعت ما در اجرای پروژه کاست. سبطی با 
اشاره به اینکه تلاش خواهیم کرد در دهه فجر امسال ایستگاه 
سورتمه ریلی در گرگان به بهره برداری برسد، ادامه داد: قطعا 
توسعه این گونه فضاها به توسعه گردشگری و افزایش ماندگاری 
مسافر در سطح شهرستان گرگان نیز کمک شایانی خواهد کرد.

  سورتمه ریلی  گرگان در دهه فجر

 به بهره برداری می رسد
  بررسی طرح پایلوت تبدیل ۳ روستا در گیلان 

به دهکده های بوم گردی

خبر

مصطفــی    - یــن  و قز  
مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-استاندار 
قزوین گفت: مجموعه مدیریت استان 
ضمن تعامل با دســتگاههای نظارتی 
با قدرت در مقابل فســاد ایستادگی 

خواهد کرد.

 محمــد مهدی اعلایی اســتاندار 
قزوین با حضور در اداره بازرسی استان 
با آقاعلیخانی بازرس کل قضایی استان 

قزوین دیدار و گفتگو کرد.
اســتاندار قزوین در این نشســت 
گفت: اعتماد مردم به دولت سیزدهم 

به دلیل رویکرد فساد ستیزی و سالم 
سازی مجموعه های دولتی است و در 
این راستا مدیریت استان نیز با قدرت 

در مقابل فساد ایستادگی خواهد کرد.
محمدمهدی اعلایی تصریح کرد: 
در مدیریت اســتان نیازمند همکاری 

تمامی دســتگاه ها با یکدیگر هستیم 
زیرا در برخی از موضوعات شــاهدیم 
که فقدان تصمیم گیری مناسب و به 
موقع باعث شده منفعت مردم نادیده 
گرفته شود که این موضوع به هیچ وجه 
مطلوب نیست و در چنین مواردی باید 

تعامل دستگاه های اجرایی و نظارتی 
بیشتر شود و کاری متوقف نشود.

وی افــزود: در اســتان قزویــن 
موضوعاتــی از جملــه تعاونی های 
مســکن، احداث بیمارستان چندین 
سال است که بر زمین مانده و مجموعه 
مدیریتی استان اراده کرده تا جایی که 
قانون اجازه می دهد این مشــکلات را 
برطرف کند و در این مسیر به همکاری 
دستگاه های نظارتی با مدیران دولتی 

نیازمندیم.
استاندار قزوین یادآورشد: فلسفه 
وجودی مدیران و مســئولان برطرف 
شدن مشکلات است و اگر بخواهیم به 
دلیل ملاحظات و موضوعات مختلف 
مشــکلات را برطرف نکنیم، در انجام 

وظایف خود کوتاهی کرده ایم.
وی بیان کــرد: اقدامات مهمی در 
اســتان قزوین در حال انجام است که 
برای به نتیجه رســیدن آنها نیازمند 
همراهی و تعامــل حداکثری تمامی 
دستگاه ها هستیم و باید به موضوعات 
استان با نگاه مثبت و حل مسئله ورود 
کرد. علیخانی بازرس کل قضایی استان 
قزوین نیز در این دیدار گفت: تا جایی 
که قانون اجازه دهد از تصمیم و اقدام 
مدیران و مســئولان اجرایی اســتان 

پشتیبانی می کنیم.
بازرس کل استان با اشاره به اینکه 
نظارت و بازرسی به روش صحیح برای 
دســتگاه های اجرایی فرصت خواهد 
بود، افزود: گاهی مســئولان  دستگاه 
های اجرایی از حضور بازرسی کل در 
مجموعه خود ابراز نارضایتی می کنند 
در حالی که استقرار هیئت های بازرسی 
مجال مناســبی خواهد بود تا مدیران 
از ظرفیت های کارشناســی بازرسان 
این سازمان برای تحقق رسالت های 

سازمانی خود بهره مند شوند.
وی بیان کرد: رویکرد بازرسی کل 
اســتان پس از احراز جرایم اقتصادی 
و فساد عمدی مســئولان و کارکنان 
دســتگاه های اجرایی ســختگیرانه 

خواهد بود.

استاندار قزوین در دیدار با بازرس کل قضایی استان :

مبارزه با فساد مهمترین رویکرد مدیران  قزوین است
علیخانی بازرس کل قضایی 

استان قزوین نیز در این 
دیدار گفت: تا جایی که 

قانون اجازه دهد از تصمیم 
و اقدام مدیران و مسئولان 

اجرایی استان پشتیبانی 
می کنیم.

 مدیر درمان سازمان تأمین 
اجتماعی استان اصفهان خبر داد؛

رتبه اول بیمارستان شریعتی 
اصفهان در تعداد جراحی های  

کشور
اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-
مدیر درمان ســازمان تأمین اجتماعی اســتان 
اصفهان گفت: بیمارستان شریعتی اصفهان رتبه 

اول تعداد جراحی در کشور را داراست.
 محمد رجالی با بیان اینکــه اعمال جراحی 
در بیمارســتان های تأمین اجتماعی با رشــد 
۵۵ درصدی مواجه بوده اســت، بیان داشــت: 
بیمارستان شــریعتی با ۳۱ هزار و ۸00 بستری 
در رتبــه اول بیمارســتان های تأمین اجتماعی 
کشــوری در این بخــش را دارد. وی اضافه کرد: 
در استان اصفهان سه بیمارستان بزرگ ملکی با 
۷۵0 تخت و ۲۸ درمانگاه عمومی و تخصصی و یک 
درمانگاه تخصصی دندانپزشکی توسط سازمان 
تأمین اجتماعی فعال اســت. این مقام مسئول با 
اشاره باینکه در اکثر شهرســتان های استان نیز 
درمانگاه های عمومی تأمین اجتماعی وجود دارد، 
افزود: ۷هزار ویزیت سرپایی در دو ماهه ابتدایی 
ســال جاری در مراکز تأمیــن اجتماعی صورت 
گرفته که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۲۱ 

درصد رشد داشته است.
مدیر درمان سازمان تأمین اجتماعی استان 
اصفهان گفت: در سال گذشته در بیمارستان ها 
و مراکــز تأمین اجتماعی اســتان ۶۶ هزار مورد 
بستری، 40 هزار عمل جراحی، 4۳ میلیون ویزیت 

سرپایی و ۳۵00 شاغل داشته ایم.
رجالی ادامه داد: در استان طی دوماهه  سال 
۱40۱، در حوزه درمان سرپایی ۷۳۹ هزار ویزیت 
انجام شده که نسبت به مدت زمان مشابه سال قبل 

۲0 درصد رشد داشته است.
     

 مدیرکل راه و شهرسازی  استان:
امسال ۲۰۲ کیلومتر راه در 

آذربایجان غربی توسعه می یابد
 ارومیه-خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیــرکل 
راه و شهرســازی آذربایجان غربی گفت: امسال 
طرح های ساخت و توسعه ۲0۲ کیلومتر از کریدور 
بزرگراهی و همچنین راه های اصلی در این استان 

به ارزش ۱۷ هزار میلیارد ریال اجرایی می شود.
سیدمحســن حمزه لو گفت: از ایــن میزان 
۱0۸ کیلومتر کریــدور بزرگراهی و ۹4 کیلومتر 
راه اصلی اســت. او مــی گوید:در حــال حاضر 
۳۶ کارگاه راهســازی در آذربایجان غربی فعال 
است که نشــان از اهتمام این اداره کل در توسعه 
راه های ارتباطی آذربایجان غربی دارد. مدیرکل 
راه و شهرســازی آذربایجان غربی گفت: ارتقای 
کیفیت جاده های منطقه، زیرساخت لازم جهت 
توسعه و اجرای طرح های سرمایه گذاری را فراهم 
می کند و همچنین درصدد هستیم برای دستیابی 
به اقتصادی فعال و اشــتغال آفرین روند ساخت 

محورهای مواصلاتی استان را سرعت دهیم.
     

 معاون وزیر نیرو:
 اجرای طرح آبرسانی به 

همدان شتاب می گیرد
همدان -مریم قاسمی،خبرنگارتوسعه ایرانی- 
معاون آب و آبفای وزیــر نیرو گفت:قرارگاه خاتم 
الانبیا)ص(، عملیات اجرایی طرح آب رسانی به 
همدان را بر عهده دارد و قرار است با اضافه کردن 
چند گروه عملیاتی و فنی از پــروژه دیگر به این 

پروژه، سرعت اجرای کار بیشتر شود.
محمد جوانبخت در ســفر یک روزه به استان 
همــدان و بازدید از روند اجرای پروژه آبرســانی 
همدان در دیدار با استاندار همدان با ابراز رضایت 
از اجرای این طرح اظهار کرد: کارگاه های اجرایی 
این طرح با سرعت قابل قبولی کار را پیش می برند 
و راهنمایی هــای لازم جهت افزایش ســرعت 
اجرای کار به عوامل اجرایی داده شد با توجه به این 
موضوع امیدواریم در زمان تعیین شده فاز نخست 

طرح آب آبرسانی به همدان بهره برداری شود.
مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران با 
بیان اینکه مقرر شد قرارگاه خاتم الانبیا با اضافه 
کردن  چند گروه عملیاتی و فنی از پروژه دیگر به 
این پروژه، سرعت اجرای کار را شتاب بخشد افزود: 
با توجه به شرایط خشکسالی و وضعیت بحرانی 
استان همدان در تامین آب، تلاش داریم این طرح 
در کوتاه ترین زمان ممکن آماده بهره برداری شود.
جوانبخت با اشاره به بازدید از روند اجرای این 
طرح، تاکید کرد: گروه های اجرایی در چند جبهه 
کاری مشغول هستند و امیدواریم تا قبل از اینکه 
شهر وارد تنش آبی شــود، فاز نخست این پروژه 

تکمیل و اجرا شود.

استانها

ساری-خبرنگارتوســعه ایرانی-دو پروژه آبرســانی به 
روستاهای لتکومه و خورشید کلا شهرستان گلوگاه با بهره 
مندی ۷۷0 خانوار و صرف اعتباری بالغ بر ۳۵ میلیارد ریال با 
حضور دکتر شریعتی نماینده مردم شرق مازندران در مجلس 
، مهندس برارزاده مدیر عامل شرکت آبفا مازندران، علیپور 
قائم مقام شرکت ،دکتر داودی فرماندار شهرستان گلوگاه و 

جمعی از مردم و مسئولان به بهره برداری رسید.
 در این مراســم علیپور قائم مقام شرکت طی سخنانی 

ضمن ابراز خرسندی از سیرآب شدن ۷۷0 خانوار دو روستای 
لتکومه و خورشید کلا شهرستان گلوگاه اظهار داشت: برای 
بهره برداری از این دو پروژه آبرسانی روستایی حفر و تجهیز 
دو حلقه چاه ، بهســازی ۳ دهنه چشــمه و حوضچه جمع 
آوری به حجم ۲0 متر مکعب، اجــرای خط انتقال به طول 
۳۸00متر، اصلاح ۳ هزار متر شبکه توزیع همچنین احداث 
دو باب مخزن ذخیره به حجم ۶0 متر مکعب، ساخت دو واحد 

ایستگاه پمپاژ و اجرای طرح برق انجام شده است.

وی ضمن قدردانی از مشــارکت خیریــن گفت : نقش 
و مشــارکت مردم در اجرای پروژه های آبرسانی غیرقابل 
انکار است در همین زمینه از خیرین گرامی به نامهای وراث 
مرحوم حاج احمد رسولی و حاج عبدا... رسایی که دو قطعه 
زمین برای اجرای پروژه های آبرسانی لتکومه و خورشید کلا 

اهداء کرده اند، قدردانی می کنم.
در ادامه دکتر شــریعتی نماینده مردم شرق استان در 
مجلس، ضمن قدردانی از تلاشهای مدیر عامل و کارکنان 

شرکت در اجرای جهادی پروژه های آبرسانی اظهار داشت: 
طبق توافق مجلس یازدهم با وزارت نیرو و قرارگاه امام حسن 
مجتبی)ع( مقرر شــد تا پایان این مجلس طرح آبرسانی به 
تمامی روستاهای کشــور اجرا و معضل آب آشامیدنی در 
سطح روستاها حل شــود که یقینا با وجود مدیران جهادی 
این مهم میسر خواهد شد در همین راستا در سالجاری پروژه 
های آبرسانی زیادی در شــرق استان به بهره برداری رسید 

جای بسی خرسندی است.

   بهره مندی ۷۷۰ خانوار روستایی گلوگاه از آب آشامیدنی سالم و بهداشتی

ســنندج - گلاله فرهادی،خبرنگارتوســعه ایرانی-
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
کردســتان، ارتقای زیرســاخت های اقامتــی را یکی 
ازمهمترین نیازهای گردشــگری اســتان عنوان کرد و 
گفت: »ایجاد و توسعه هتل ها و مراکز اقامتی، زمینه رونق 

اقتصادی کردستان را فراهم می کند.«
یعقوب گویلیان  در بازدید مجتبی مقیاسی مدیرکل 
دیوان محاســبات اســتان کردســتان و محمد فرهاد 
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب کردستان از پروژه فاز 
۲ هتل شادی ســنندج، اظهار کرد: »استان کردستان با 
داشتن جاذبه های طبیعی و تاریخی کم نظیر، به مقصدی 

برای گردشگران داخلی و خارجی تبدیل شده است.«
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
کردســتان، افزایش مراکــز اقامتی اســتان را از جمله 
نیازهای حوزه گردشگری استان برشمرد و افزود: »نیاز 
است با ارتقای زیرساخت های لازم همچون ایجاد هتل 
و واحدهای اقامتی، برای ارائه خدمــات بهتر و افزایش 

ماندگاری مسافران و گردشگران در استان تلاش کرد.«
او عنوان کــرد: »اگر مدت زمان اقامــت و ماندگاری 
گردشگران در اســتان افزایش پیدا کند، رونق و تقویت 

بنیان اقتصادی را به دنبال خواهد داشت.«
گویلیان، یادآور شد: »امید اســت با افزایش کمی و 
کیفی ظرفیت واحدهای اقامتی و پذیرایی در اســتان و 
همچنین حمایت از ســرمایه گذاران بخش خصوصی، 
شــاهد رونق بیش از پیش صنعت توریســم در استان 

باشیم.«

اصفهان -مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-شهردار 
مبارکه گفت  : تکریــم ارباب رجوع ، مــردم داری و ارائه 
خدمات الکترونیک در راستای کاهش مراجعات مردمی 

در دستور کار معاونت شهرسازی قرار گیرد
دکتر محمد مهدی احمدی شهردار مبارکه با تاکید بر 
اینکه تکریم ارباب رجوع باید سرلوحه کار تمامی کارکنان 
شهرداری مبارکه باشــد گفت : رویکرد اصلی مجموعه 
مدیریت شهری مردم داری و احترام به مردم می باشد و با 
توجه به اینکه حجم زیادی از مراجعات به حوزه شهرسازی 

می باشد ، باید تکریم به نحو احسن صورت گیرد.
 وی افزود: در معاونت شهرسازی باید به نحوی با مردم 
برخورد شــود که نارضایتی ها به حداقل ممکن رسیده و 

شهروندان با رضایت کامل مجموعه را ترک نمایند.
شــهردار مبارکه به ضرورت پرهیز از تبعیض در نظام 
اداری شهرداری اشاره کرد و گفت: در این مجموعه هیچ 
پرســنلی حق ندارد به ارباب رجوع توهین کرده و در بین 

مراجعه کنندگان تبعیض قائل شود.

دکتر احمدی با اشــاره به مراجعات زیاد شــهروندان 
به معاونت شهرســازی خطاب به پرسنل این واحد گفت: 
حذف بروکراسی زائد و کاهش مراجعات مردمی باید در این 

معاونت عملیاتی شود .
دکتر احمدی برنامه محــوری را از نیازهای ضروری 
حوزه شهرسازی عنوان و خاطر نشان کرد: باید در این حوزه 
برنامه محوری و برنامه ریزی در تمامی سطوح شهرسازی 
صورت گیرد تا دربازه زمانــی کوتاه بتوانیم با الکترونیکی 
شدن خدمات شــاهد ارتقاء عملکرد و کاهش مراجعات 

مردمی باشیم.

شهردار مبارکه : 

تکریم ارباب رجوع  و ارائه خدمات الکترونیک در دستور کار 
معاونت شهرسازی قرار گیرد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان:

 ارتقای زیرساخت های اقامتی
  ازمهمترین نیازهای گردشگری کردستان است

خبرخبر


